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Z á p i s 
ze zasedání Zastupitelstva města Heřmanův Městec konaného dne 14.12.2015             

 v jednacím sále Městského úřadu Heřmanův Městec 

 

Zasedání: zahájeno v 17:00 hodin 

ukončeno v 19:15 hodin 

 

Přítomno:  20 členů zastupitelstva,  

                   Omluvena: Mgr. Alena Stránská 

 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Josef Kozel, přivítal přítomné, 

oznámil, že pozvánka byla zveřejněna na vývěsních plochách města  

i na webových stránkách města 3.12.2015 a zastupitelé obdrželi pozvánku  

i podklady k jednotlivým bodům elektronicky dne 3.12.2015. 

 

Pan starosta v souladu s jednacím řádem určil zapisovatele zápisu Ing. Ivanu 

Jankovskou a navrhl ověřovatele zápisu p. Jiřího Pošíka a p. Michala Pošíka.  

Výsledek hlasování:   pro 18  proti 0  zdržel se 2 

Jiří Pošík,  

Michal Pošík  

Návrh byl schválen.  

 

Pan starosta uvedl informace ke zpracovanému zápisu z posledního jednání, 

které proběhlo dne 21.9.2015. Zápis byl ověřen PharmDr. Terezou Machovou  

a Mgr. Stanislavem Mrázem a byl vyvěšen na úřední desce a webových 

stránkách, kde je dostupný v elektronickém archivu a nebyly proti němu 

vzneseny žádné námitky. 

 

Pan starosta předložil návrh programu dle pozvánky a upozornil na sdělení 

dozoru MV ČR, které nedoporučilo schvalovat obecně závazné vyhlášky 

o poplatku ze psů a veřejného prostranství v podobě, jak jsou nyní připraveny. 

Na základě tohoto sdělení navrhl vypustit z navrženého programu body č. 11) 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
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A bod č. 12) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů. Vzhledem  

k tomu, že novely obecně závazných vyhlášek nepřináší změnu ve výši místních 

poplatků, nemá jejich neschválení vliv na hospodaření města. Novelizace se týká 

implementace novely zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, v platném 

znění a bude tak připravena pro březnové jednání zastupitelstva v souladu 

s doporučeními MV ČR. Dále vyzval, zda program jednání chce někdo doplnit. 

Návrhy na doplnění nebyly. Hlasováno tak bylo o programu bez výše uvedených 

vyhlášek. 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ:  
1) Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu  

2) Kontrola usnesení  

3) Zpráva o činnosti Rady města  

4) Zpráva o činnosti Finančního výboru  

5) Změna člena Finančního výboru  

6) Zpráva o činnosti Kontrolního výboru  

7) Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč  

8) Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín  

9) Revokace usnesení zastupitelstva města č. 32/2015  

10) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za komunální odpad  

11) Zřízení nové příspěvkové organizace města SPOKUL HM, p.o.  

12) Program regenerace Městské památkové zóny 2016 - 2026  

13) Rozpočtové opatření č. 4/2015  

14) Rozpočtový výhled města 2016 – 2019  

15) Rozpočet 2016  

16) Diskuse  

17) Závěr 

 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Program byl schválen.  

 

2. Kontrola usnesení                    

Splněno: 49/2015, 51/2015, 52/2015, 53/2015, 54/20105, 55/2015, 56/20105, 

57/2015, 60/2015, 61/2015 – pan starosta upozornil na požadavek z pracovního 

jednání zastupitelstva na zastoupení politických stran a uskupení ve výběrové 

komisi na strážníky městské policie. 

 

3. Zpráva o činnosti Rady města        

Zprávu o činnosti rady přednesl pan starosta, od posledního ZM se RM sešla  

6krát, s účastí téměř 100% (jedna neúčast členy rady). Proběhlo jedno neveřejné 
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zasedání zastupitelstva města s tématem rozpočtu a vzniku nové příspěvkové 

organizace. O činnosti rady města jsou pravidelně občané informováni 

prostřednictvím úřední desky, webových stránek a měsíčníku Leknín.   

Ke zprávě o činnosti vznesl připomínku Mgr. Kuneš a to k vzniku městské 

policie a nepřipravenosti tohoto materiálu včetně neucelené představy 

o pracovní době.  Pan starosta odpověděl, že textová podoba harmonogramu 

byla projednávána na pracovním zastupitelstvu města 23. listopadu a byly do ní 

zapracovány všechny připomínky. Dalšími detaily provozu Městské policie se 

Rada města bude zabývat průběžně.  

Mgr. Výborný připomněl novelu školského zákona a položil dotaz, jak se bude 

řešit statut základní školy praktické. Navrhuje, aby se tímto problémem zabývala 

Rada města a to včetně financování. Pan místostarosta odpověděl, že již s paní 

ředitelkou ZŠP jednal, školy nemají být rušeny, ale bude větší potřeba asistentů, 

nový základní výchovný program a tím i financování. Rada města se tímto 

problémem bude zabývat zkraje nového roku. Pan starosta doplnil, že Komise 

pro výchovu a vzdělávání bude přizvána v lednu příštího roku ke společnému 

jednání s oběma řediteli základních škol. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

4. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Předseda Finančního výboru Petr Kotora MBA stručně informoval o činnosti 

výboru, o kontrole v MŠ Jiráskova, v DDM, další kontroly probíhají, nesplněné 

úkoly, vzhledem k neúplnému počtu členů výboru, budou přesunuty do roku 

2016.  Přednesl doporučení ohledně bankovních služeb a kontrol, která jsou 

obsažena v navrhovaném usnesení. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí, navrhované usnesení schváleno.  

 

5. Změna člena Finančního výboru 

Pan předseda FV informoval o rezignaci p. Tomáše Morávka na členství  

ve výboru z důvodu pracovního zařazení pod služební zákon. Představil novou 

členku výboru paní Ludmilu Machovou. Pan Pavel Čejka vznesl připomínku, 

proč není navržen zástupce spolku Heřmani (což pan Morávek, který odstoupil, 

byl). Pan předseda výboru odpověděl, že ze strany Heřmanů neobdržel žádný 

návrh. Pan Čejka se podivil, neboť nebyl o žádosti informován, pan 

místostarosta sdělil, že coby spolek Heřmani informováni byli, ale nenašli 

vhodného kandidáta a doporučil paní Machovou schválit. 

Výsledek hlasování:  pro 18 proti 1(p.Čejka)     zdržel se 1(p. Řehák)  

Změna člena FV  schválena. 
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6. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

Paní předsedkyně Ing. Zdenka Sedláčková informovala o činnosti výboru, 

proběhla dvě jednání, kontroly dodržování obecně závazných vyhlášek 

(poplatek ze psů a hrací přístroje). Plán kontroly nebyl zcela naplněn, pro příští 

rok je v plánu kontrola obecně závazných vyhlášek, prodeje majetku, stížností 

přidělování bytů a veřejných zakázek. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí, navrhované usnesení schváleno.  

 

7. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

Paní předsedkyně Mgr. Alena Novotná se z jednání z pracovních důvodů 

omluvila, zprávu přednesl pan místostarosta, informoval o činnosti výboru – 

zasedání se konají 1 krát za 2 měsíce, proběhla revize požadavků osadního 

výboru. Stručně informoval o snaze řešit místní část Konopáč komplexně včetně 

koupaliště. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí, navrhované usnesení schváleno.  
 

8. Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

Paní předsedkyně Lucie Aišmanová se z jednání z pracovních důvodů omluvila, 

zprávu přednesl člen výboru pan Stanislav Poskočil. Upozornil, že nepožadují 

velké investice, jen vybavení a opravu obecního domu, kde probíhají 

společenské aktivity. Organizátorem je SDH a spolek Chotěňáček, uvedl přesný 

výčet akcí a veřejně poděkoval dlouholetému členu osadního výboru panu 

Vladislavu Tomiškovi, který v průběhu podzimu ukončil činnost. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí, navrhované usnesení schváleno.  

 

9. Revokace usnesení zastupitelstva města č. 32/2015 

Pan starosta zdůvodnil revokaci, usnesení zastupitelstva města č. 32/2015, které 

schvalovalo smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene na stavbu 

splaškové kanalizace pro obec Vyžice. Ve schváleném usnesení bylo chybně 

uvedeno číslo LV, které bylo převzato ze smlouvy předložené obcí Vyžice.  

Náprava je nutná, jinak toto nebude zapsáno na katastrálním úřadě. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Navrhované usnesení schváleno.  
 

10. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za komunální odpad 

Pan starosta zdůvodnil předkládaný návrh, který týká implementace novely 

zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, v platném znění, především 

rozšíření osvobození pro děti umístěné v dětských domovech a podobných 
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zařízeních a některé úpravy technického charakteru. Zdůraznil, že Rada města 

nenavrhuje navyšování poplatku za poplatníka, město tuto službu dotuje částkou 

57 Kč/poplatník a i nadále bude platit poplatek ve výši 550 Kč/poplatník/rok. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Navrhovaná vyhláška schválena.  
 

11. Zřízení nové příspěvkové organizace města SPOKUL HM, p.o. 

Pan starosta představil projednávaný materiál, sdělil, že vše bylo projednáno 

na neveřejném zasedání zastupitelstva dne 23. 11. 2015 a následně i doplněno 

o připomínky podané na tomto jednání (rozšíření pravomocí na správy synagogy 

a židovského dvojdomku). Mgr. Výborný konstatoval, že je nejednotnost 

v názoru na jmenování ředitele předem bez výběrového řízení, Ing. Sedláčková 

konstatovala, že lepší postup by byl přes zřízení odboru při MěÚ a pak teprve 

ustanovení příspěvkové organizace. Pan starosta uvedl, že i tato varianta byla 

diskutována, ale za rozumnější východisko (i např. z pohledu budoucích dotací) 

byla vyhodnocena varianta příspěvkové organizace. Mgr. Výborný konstatoval, 

že správa sokolovny není odzkoušená ani prakticky ani finančně. Pan Sigmund 

konstatoval, že jeho předřečníci potírají tvořivost pana Nevečeřala (Radou města 

jmenovaného ředitele – pokud dojde ke vzniku nové p.o.), kterou od úředníků 

nelze očekávat. Ing. Sedláčková navrhla hlasovat o vzniku odboru kultury  

a Mgr. Výborný navrhl pověřit radu přípravou usnesení pro tuto variantu včetně 

finančního krytí. Pan starosta konstatoval, že chápe obavy, ale na to není 

připraven navrhovaný rozpočet. Mgr. Výborný navrhl nové znění usnesení: 

„Zastupitelstvo města ukládá radě města do 1.2.2016 zpracovat návrh na změny 

organizační struktury městského úřadu s cílem vytvořit odbor kultury a sportu 

včetně náplně práce odboru a jeho rozpočtu.“ 

Výsledek hlasování:    

pro 8 (Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Ing. Čermák, Ing. Sedláčková, 

Mgr. Výborný, Mgr. Kuneš a Mgr. Dočkal) 

proti 10 (p. Sigmund, Ing. Ulrich, p. Řehák, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík,  

p. Bareš, p. Dvořák, p. Kotora MBA, p. Volejník, p. Kozel)  

zdržel 2 (p. Čejka, PharmDr. Machová) 

Navrhované usnesení neschváleno.  
 

Pan František Pleskot se dotázal, jak bude zajištěn provoz židovského 

dvojdomku, na odpověď, že přejde do gesce nové p.o. reagoval, že se jedná 

o nestandardní krok včetně jmenování ředitele. Mgr. Výborný podotkl, že návrh 

odboru úřadu by zpřehlednil situaci, byl by čas na analýzu a přípravu delimitace 

v průběhu roku. Mgr. Kuneš připomněl, že on v rozpočtu nevidí jednotlivé 

náklady na činnost příspěvkové organizace, např. mzdy. Pan Starosta odpověděl, 

že v rozpočtu vedlejšího hospodářství je vše uvedeno položkově v současném 

modelu, po vzniku p.o. pak samozřejmě celkovou částkou – neinvestičním 
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příspěvkem. Skladba rozpočtu vlastní p.o. pak bude jistě vycházet 

ze současného modelu vedeném v hospodaření vedlejšího hospodářství. 

Hlasováno o původně navrženém usnesení.  

Výsledek hlasování:    

pro 11 (p. Sigmund, Ing. Ulrich, p. Řehák, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík,  

p. Bareš, p. Dvořák, p. Kotora MBA, p. Volejník, p. Kozel, PharmDr. Machová) 

proti 5 (Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr. Kuneš, Mgr. Dočkal) 

zdržel se 4 (Ing. Sedláčková, Ing. Čermák, Mgr. Výborný, p. Čejka) 

Zřízení příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. schváleno. 

12. Program regenerace Městské památkové zóny 2016 - 2026  

Pan starosta stručně uvedl tento program, podrobné představení proběhlo 

pro veřejnost i zastupitele v jednacím sále úřadu dne 7. 12. 2015 za účasti 

zpracovatelů, firmy F. R. Václavík – B. Šeda s.r.o.. Zabývá se ucelenou 

koncepcí centra města a je nástrojem pro obnovu objektů v městské památkové 

zóně včetně možností získávat dotační tituly. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Navrhovaný program regenerace schválen.  
 

13. Rozpočtové opatření č. 4/2015 

Pan starosta podrobně vysvětlil důvody jeho předložení, především poskytnutí 

dotací a jejich transfer na příspěvkové organizace, oproti původnímu návrhu 

rozpočtu navrhovaná ztráta klesá. Čtvrté rozpočtové opatření přináší více příjmů 

než výdajů, navíc upozornil na dobrý průběh plnění rozpočtu, který může každý 

sledovat na webových stránkách města a který ukazuje, že výsledek hospodaření 

města bude ještě příznivější.  

Mgr. Kuneš se dotázal na vyúčtování Heřmanoměsteckých slavností, pan 

starosta odpověděl, že výdaje byly překročeny o cca 6.000,- Kč, ale příjmy, a to 

především od sponzorů, byly cca 65.000,- Kč a nebyly v navrhovaném rozpočtu 

vůbec zahrnuty. Na dotaz p. Ing. Sedláčkové na vyúčtování knihy vydané 

u příležitosti oslav sdělil, že výdaje ani příjmy nejsou součástí vyúčtování 

slavností. 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Navrhované rozpočtové opatření schváleno. 

 

14. Rozpočtový výhled města 2016 - 2019 

Uvedl  jej pan starosta s tím, že jeho prezentace a podrobné vysvětlení proběhlo 

na neveřejném zasedání zastupitelstva dne 23.11.2015. Konstatoval, že město je 

po stránce financí ve velmi dobré kondici a jeho schválení je podkladem 

pro přípravu dalších rozpočtů. 
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Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Navrhovaný rozpočtový výhled schválen. 

 

15. Rozpočet 2016  

Předkládaný návrh rozpočtu uvedl pan starosta s tím, že jeho prezentace  

a podrobné vysvětlení proběhlo na neveřejném zasedání zastupitelstva dne 

23.11.2015, po kterém byly zapracovány všechny připomínky zastupitelů. Je 

předkládán jako vyrovnaný ve výši 73.900.000,- Kč na straně příjmů i výdajů, 

s poměrem výdajů běžné ku kapitálovým cca 80/20. Teorie rozpočtů hovoří 

o poměru 70/30, což bude cílem v následujících letech a plně v souladu s před 

malou chvílí schváleným rozpočtovým výhledem. Návrh byl zveřejněn  

na úřední desce a webu města.  

Pan Řehák zdůraznil, že pro něj je městská policie zbytečná a navrhl snížit 

navrhované výdaje pro městskou policii o 400.000,- Kč (pořízení radaru  

na měření rychlosti, protože policie bude mít jiné úkoly než represi), dále navrhl 

vyřadit výdaje na pořízení workoutového hřiště ve výši 700.000,- Kč (není 

dostatečně připraveno). Na tuto připomínku reagoval p. Chytil z odboru investic 

a údržby majetku města – částka je jako u ostatních položek rozpočtu přibližná  

a zahrnuje i zemní úpravy, finanční náročnost lze snížit počtem prvků apod. 

Mgr. Výborný konstatoval, komise pro výchovu a vzdělávání toto projednávala. 

Pan Čejka oponoval, že viděl hřiště v Roudnici na Labem za 90.000,- Kč. Divák 

z pléna oponoval, že je to otázka kvality. Pan Kotora MBA připomněl, že není 

konkrétní zadání a tím i konkrétní cena a že realizace projde výběrovým 

řízením. Mgr. Kuneš navrhl, zda není lepší udržovat stávající majetek (střecha 

školy) než budovat nové hřiště. Pan starosta odpověděl, že o stav střechy 

sportovní haly je Radě města znám a na opravu je vyjednávána dotace. Paní 

Ing. Sedláčková připomněla, že v rozpočtu bylo počítáno už pro roky minulé  

a dosud se nerealizovala, mohla by se tak realizovat z výsledku hospodaření 

letošního roku. Mgr. Výborný upozornil, že tyto připomínky měly zaznít 

na neveřejném zasedání, zástupcům KDU-ČSL vadí propad v investicích 

(za výjimku považují právě nová hřiště). Pan Řehák upřesnil, že není pravda, že 

nechce nové hřiště, pan Čejka dodal, že si podklady musel nahledat, paní  

Ing. Navrátilová odsouhlasila, že zastupitelstvo mladých o tomto hřišti jednalo, 

a to aktivně přímo s pracovníky odboru investic.  

Hlasováno o návrhu p. Řeháka snížit výdaje na městskou policii o 400.000,- Kč 

a vypustit náklady na workoutové hřiště ve výši 700.000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování:    

pro 7 (Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek, Mgr. Mráz, Mgr. Kuneš, Mgr. Dočkal,  

p. Řehák, p. Čejka) 
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proti 8 (PharmDr. Machová, Ing. Ulrich, p. Michal Pošík, Kotora MBA,  

p. Bareš, p. Dvořák, p. Volejník, p. Kozel) 

zdržel se 5 (Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, Ing. Čermák, p. Jiří Pošík,  

p. Sigmund) 

Navrhovaná změna rozpočtu neschválena. 

 

Hlasováno o původním návrhu rozpočtu 

Výsledek hlasování:    

pro 15 (Ing. Sedláčková, Mgr. Výborný, Ing. Čermák, p. Sigmund, PharmDr. 

Machová, Ing. Ulrich, p. Jiří Pošík, p. Michal Pošík, p. Jan Bareš, p. Kotora 

MBA, p. Dvořák, p. Volejník, p. Kozel, Mgr. Bočková, Ing. Jiroutek) 

proti 1 (p. Řehák) 

zdržel se 4 (p. Čejka, Mgr. Mráz, Mgr. Kuneš, Mgr. Dočkal) 

Původní návrh rozpočtu města na rok 2016 schválen. 

 

16. Diskuze  

V úvodu diskuze si vzal slovo pan starosta, osvětlil přípravu jednání 

zastupitelstva, obsažnost předkládaných materiálů i požadavky některých 

zastupitelů, aby jim byly připravované materiály připraveny v tištěné podobě, 

byť jejich vlastní „džentlmenská“ dohoda zněla na elektronickou distribuci. 

S ohledem na pracnost a časovou náročnost tištěných podkladů a snahu o co 

největší informovanost zastupitelů jsou materiály velmi objemné a jeví se jako 

hospodárné je poskytovat pouze v elektronické podobě. Tento systém funguje 

od ustavujícího zastupitelstva na základě neformální dohody, aby nedocházelo  

k nejasnostem, pan starosta předložil usnesení, které ukládá elektronické zasílání 

materiálů zastupitelům zapracovat do jednacího řádu.   

Výsledek hlasování:  pro 18    proti 1 (Mgr. Mráz)   zdržel se  1(Ing. Jiroutek)  

Usnesení schváleno  

 

V další diskuzi padl dotaz na využití zametacího vozu – zodpověděl vedoucí 

odboru investic pan Jožák, na vyměření kruhového objezdu v Novém Dvoře – 

zodpověděl p. starosta, že se jedná o aktivitu ŘSD na základě komunikace 

s městem a Pardubickým krajem. Mgr. Výborný pozval na adventní koncert. Jiří 

Pošík se vyjádřil z radaru na měření rychlosti, komise dopravní navrhuje ho 

umístit na sídliště a do podobných lokalit než na hlavní dopravní tahy městem. 

Ing. Ulrich se vrátil k jednání komise životního prostředí u úklidu ulice 

Čáslavská - pan Jožák odpověděl, že město nemůže prostřednictvím svých 

zaměstnanců uklízet ulice, které nejsou v majetku města z důvodu jejich 

bezpečnosti, bude kontaktovat ŘSD a SÚS. Z řad veřejnosti přišel dotaz 

na pokládání el. vedení do země v ulici Šimonkova, p. Jožák odpověděl, že má 

stejně kusé informace, vedoucí stavebního úřadu sdělila, že je vydáno stavební 

povolení. Na dotaz, jestli pak budou nové chodníky, bylo zodpovězeno, že ano.  
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Zazněla i připomínka ke stavu stání pro kontejnery pro tříděný odpad v ulici 

Hálkova, pan starosta potvrdil, že při rekonstrukci hřiště v této lokalitě bude 

upraveno i stání pro kontejnery. Pan Čejka se vrátil k tématu městské policie  

a jejímu vybavení beze zbraní, pan starosta odpověděl, že to bylo doporučení 

komise dopravní a veřejného pořádku a náplň práce městské policie práce 

v mnoha dalších činnostech, pan Mgr. Výborný podotkl, že jde o bezpečnost 

policisty a statisticky jen 10 % městských policií není vybaveno zbraněmi, 

připustil, že se časem může přehodnotit. Jiří Pošík doplnil, že při výběrovém 

řízení na velitele bude důležitá i jeho vize a vše lze přehodnotit a změnit. Pan 

Abraham se dotázal na veřejné osvětlení v ulici Travní, pan starosta odpověděl, 

že je připravena dokumentace a zkraje roku proběhnou jednání s majiteli  

o odkupu pozemků na chodník a obslužnou komunikaci. Mgr. Kuneš se vrátil 

k tomu, že rozporoval způsob jmenování ředitele příspěvkové organizace 

SPOKUL HM p.o., Rada města znova jednala, ale rozhodnutí nezměnila. Na to 

reagoval pan Nevečeřal (jmenovaný Radou města do funkce ředitele SPOKUL 

HM p.o.), sdělil, že v kině pracuje na dohodu již 20 let a vyhlásit výběrové 

řízení po prvotním jmenování a po znovu projednání v radě města považuje 

za alibi pro veřejnost. Paní Pleskotová se ohradila, že tento způsob porušuje 

volební program (transparentnost) pan starosta reagoval, že nikoliv, protože 

jmenování ředitele bylo oznámeno ještě před vznikem příspěvkové organizace, 

s dostatečným předstihem, zdůvodněním všem zastupitelům na pracovním 

jednání a že pan Nevečeřal prokázal kvalitu coby zaměstnanec města na dohodu 

a jej jen logickým krokem jeho větší zapojení pro naše město. Pan Pleskot se 

dotázal, jak že budeme vybírat ředitele školy, protože toto považuje  

za precedent, pan starosta odpověděl, že v tomto případě nastupuje školský 

zákon, kde je vše přesně stanoveno a že u MŠ Jiráskova bylo i tak samozřejmě 

postupováno. Pan Pleskot se zeptal na výběr dodavatelů v jiných případech, kde 

jde o velké peníze. Právě proto, že jde o velké peníze, tak si pan starosta stojí  

za tím, že jmenujeme člověka, který má důvěru rady a občanů města. Opět 

reagoval pan Nevečeřal, který konstatoval, že se tato vyhrocená situace týká  

i lidí, kteří budou pracovat v týmu, který sestaví. Provoz kina zůstane ve stejné 

formě, programy v synagoze a kině budou zahrnovat i mimoregionální výstavy  

a autory, v hale se musí opravit střecha a zefektivnit provoz. Z přihlížejících se 

ozval názor (p. Zdeněk Bulíček), že konkurz být dle zákona nemusel, 

odůvodnění volby rady je zřejmé a tak tedy konkurz nebyl, ale je to ponaučení 

pro příště.  Pan starosta souhlasil, že je to pro něho osobně ponaučení, zopakoval 

však výjimečnost celé situace vzniku p.o. a nepředpokládá, že by k podobné 

situaci město v nejbližších letech přistupovalo. Pan Kotora MBA vysvětlil, že 

rada rozhodla, pak znova projednala, své rozhodnutí nezměnila, vše je 

transparentně k dispozici v zápisech z jednání rady města.  Pan David Janata 

upozornil na špinavý sokl u sokolovny, pan Nevečeřal vysvětlil, že špína 

pochází z deště, který dopadá na nezasetou zeminu a odráží se do fasády soklu. 

Na jaře se předpokládají terénní úpravy, které tento nešvar jistě omezí. Rovněž 
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upozornil na veřejnost, která při čekání na své hodiny v sokolovně sedává  

na parapetech u vstupu a špiní fasádu. 

 

Pan starosta na závěr diskuse poděkoval všem zastupitelům a členům výborů  

a komisí za korektní spolupráci v letošním roce, popřál všem pevné zdraví 

v roce novém, klidné vánoční svátky a v roce 2016 plno dobrých rozhodnutí. 

 

Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:15 hod. 

Zapsala Ing. Jankovská. 

 

 

 

Heřmanův Městec  14.12.2015          

                                                                  
                                                                  Josef   K o z e l  

        starosta města  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

Jiří Pošík 

 

 

 

 

Michal Pošík 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 63/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zpráva o činnosti Rady města 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.  b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Rady města za období 16. 9. – 2. 12. 2015. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 64/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zpráva o činnosti Finančního výboru  

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. p r o j e d n a l o 

1.1. zprávu o činnosti Finančního výboru 

 

2. b e r e   n a   v ě d o m í 

2.1. doporučení uvedené ve zprávě o činnosti Finančního výboru 

 

3. s c h v a l u j e 

3.1. plán činnosti Finančního výboru na rok 2016 

 

4. u k l á d á  

4.1. prověřit možné sjednocení dodavatelů bankovních služeb pro všechny subjekty 

města s cílem získat výhodnější podmínky 

 

Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru F a VH 

Termín: 29.2.2016 

 

4.2. sjednotit termíny kontrol příspěvkových organizací prováděných zřizovatelem a 

Finančním výborem. 

 

Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru F a VH 

Petr Kotora, MBA, předseda FV 

Termín: 29.2.2016 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 65/2015 

ze dne 14.12.2015 

Změna člena Finančního výboru ZM 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. b e r e   n a   v ě d o m í 

rezignaci pana Tomáše Morávka na člena Finančního výboru ke dni 25.11.2015 

 

2. v o l í 

člena Finančního výboru paní Ludmilu Machovou. 

 

 

                                                                                       

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 66/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zpráva o činnosti Kontrolního výboru  

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Kontrolního výboru 

 

2. s c h v a l u j e  

       2.1. plán činnosti Kontrolního výboru na rok 2016. 

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 67/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč  

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Osadního výboru pro Konopáč. 

 

 

                                                                                         

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 68/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín. 

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 69/2015 

ze dne 14.12.2015 

Revokace usnesení zastupitelstva města č. 32/2015  

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   r e v o k u j e  usnesení č. 32/2015 ze dne 15.6.2015 a  s ch v a l u j e  nové znění  

      1.1. uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene mezi obcí Vyžice  

a městem Heřmanův Městec. (Vedením kanalizačního potrubí na pozemcích města 

Heřmanův Městec, k.ú. Heřmanův Městec 1856/6, 2052/7, 1856/53, 1855/, 2031,1922, 

935, zapsané na LV č. 10001, k.ú. Načešice 847/1, 849 a 935, zapsané na LV č. 415  

u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, pracoviště Chrudim.) Částka za zřízení 

věcného břemene bude stanovena dle cenové mapy pozemků v majetku města Heřmanův 

Městec platné k nabytí právní moci kolaudačního rozhodnutí na investiční akci 

„Splašková kanalizace Vyžice“ a dle geometrického plánu. Záměr města byl vyvěšen dne 

2.3.2015 a sejmut dne 18.3.2015  

 

2.   u k l á d á  

      2.1. podepsat smlouvu  

      2.2. rozeslat účastníkům řízení.  

  

 

Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města  

 Termín: 20.12.2015 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 70/2015 

ze dne 14.12.2015 

Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za komunální odpad  

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 71/2015 

ze dne 14.12.2015 

Zřízení nové příspěvkové organizace města SPOKUL HM, p.o. 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. z ř i z u j e 

1.1. k 1.3.2016 novou příspěvkovou organizaci města s názvem Sportovní a 

kulturní zařízení města Heřmanův Městec, příspěvková organizace – ve zkráceném 

názvu SPOKUL HM, p.o., se sídlem Jiráskova 533, 538 03 Heřmanův Městec 

 

2. s c h v a l u j e 

2.1. s účinností od 1.3.2016 zřizovací listinu příspěvkové organizace Sportovní a 

kulturní zařízení města Heřmanův Městec, příspěvková organizace, uvedenou 

v příloze důvodové zprávy. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 72/2015 

ze dne 14.12.2015 

Program regenerace Městské památkové zóny 2016 - 2026 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. Program regenerace Městské památkové zóny města Heřmanův Městec na roky 

2016 – 2026. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 73/2015 

ze dne 14.12.2015 

Rozpočtové opatření č. 4/2015 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. rozpočtové opatření č. 4/2015 Města Heřmanův Městec. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 74/2015 

ze dne 14.12.2015 

Rozpočtový výhled 2016 - 2019 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1 .  s c h v a l u j e  

1.1. rozpočtový výhled města Heřmanův Městec s analýzou financí a ratingem 2016-

2019, zpracovaný firmou CityFinance Ing. Luděk Tesař. 

 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 75/2015 

ze dne 14.12.2015 

Rozpočet 2016 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1 .   s c h v a l u j e  

1.1. rozpočet města Heřmanův Městec na rok 2016 

příjmy ve výši 73.900.000 Kč 

výdaje ve výši 73.900.000 Kč 

a vedlejšího hospodářství města na rok 2016  

výnosy ve výši            4.486.600 Kč 

náklady ve výši 5.226.700 Kč 

kdy ztráta vedlejšího hospodářství ve výši 740.100 Kč je součástí výdajové stránky 

rozpočtu města 

1.2. závazné ukazatele rozpočtu na rok 2016 uvedené v komentáři rozpočtu města na rok 

2016 

 

2 .  p o v ě ř u j e  

2.1. správce rozpočtu jeho rozpisem dle plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky 

č. 323/2002 Sb., ve znění pozdějších předpisů 

 

3 .  z m o c ň u j e  R a d u  m ě s t a  

3.1. k provádění rozpočtových opatření do celkové výše 300.000 Kč s tím, že úprava 

rozpočtu jednotlivé akce nesmí přesáhnout 100.000 Kč 

3.2. k provádění rozpočtových opatření bez omezení u účelově přidělených finančních 

prostředků z vyšších územních samosprávných celků, státního rozpočtu a státních 

fondů, případně fondů EU 

 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 76/2015 

ze dne 14.12.2015 

Podklady členům ZM elektronicky 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1 .  s c h v a l u j e  

1.1. distribuci podkladových materiálů členům Zastupitelstva města pro jednání 

městského zastupitelstva výhradně elektronickou cestou 

 

2 .  u k l á d á  

2.1. Radě města připravit aktualizaci Jednacího řádu Zastupitelstva města. 

 

Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

termín: 31.3. 2016 

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 

 

 


